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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de staatssecretaris van
Justitie over het gebruik van het
detentiecentrum in Alphen aan den
Rijn. (Ingezonden 11 september 2009)

1
Is het waar dat van de 1316 plaatsen
in het Detentiecentrum Alphen aan
den Rijn momenteel slechts 622
plaatsen in gebruik zijn, waardoor
meer dan de helft van dit centrum
leegstaat?

2
Kent u de antwoorden van de
minister voor Wonen, Wijken en
Integratie van 4 september op de
schriftelijke vragen over het
Detentiecentrum in Alphen aan den
Rijn waarin hij stelt dat 560 plaatsen
in het detentiecentrum zijn
aangemerkt als strategische reserve?1

Is dit waar?

3
Wat is het doel van deze strategische
reserve?

4
Is het waar dat de term strategische
reserve alleen maar gebruikt wordt
om te verhullen dat het huidige
uitzettingsbeleid te weinig resultaat
oplevert? Zo ja, wat is hiervan de
oorzaak?

5
Kent u het antwoord van de minister
voor Wonen, Wijken en Integratie
waarin hij stelt dat «de cellen die

geen bouwkundige gebreken
vertonen gebruikt kunnen worden en
dat leegstand niet veroorzaakt wordt
door bouwkundige gebreken»? Wat
zijn de oorzaak en de duur van deze
leegstand?

6
Kunt u toezeggen dat de volledige
capaciteit van het Detentiecentrum
Alphen aan den Rijn op 1 november
2009 weer in gebruik is?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 3745.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
22 oktober 2009) Zie ook Aanhangsel
Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 214

1
Ja, al fluctueert het aantal plaatsen
dat in gebruik is.

2
Ja.

3 en 4
Zoals in de begroting 2010 is
vermeld, bedroeg de bezetting van de
detentiecentra over 2008 gemiddeld
64,6 % van de productietaakstelling
van 2174 plaatsen. Ook voor 2009 is
een vergelijkbare bezetting te
verwachten. Daarom is in de
voorjaarsnota een deel van de
formele capaciteit aangemerkt als
reserve en een ander deel als in stand
te houden capaciteit.

DJI moet op een efficiënte wijze de
bedrijfsvoering van deze soorten
capaciteit inrichten. De eis bij de in
stand te houden capaciteit is dat deze
zo snel als mogelijk is wederom in
gebruik kan worden genomen, zodra
daaraan behoefte is. Uit een oogpunt
van een efficiënte bedrijfsvoering
wordt de bezetting van de inzetbare
capaciteit zo veel mogelijk
geconcentreerd, hetgeen kan leiden
tot leegstand elders. De in de
begroting genoemde reserve, de in
stand te houden capaciteit en
geconcentreerde leegstand vormen
tezamen de strategische reserve.

5 en 6
Het antwoord van de minister voor
Wonen, Wijken en Integratie is mij
bekend. Voor de redenen voor het
buitengebruik stellen van bruikbare
capaciteit verwijs ik naar het
antwoord op vraag 3. Bij een
gelijkblijvende vraag naar
detentiecapaciteit kan ik niet
toezeggen dat deze capaciteit per
1 november 2009 weer volledig in
gebruik zal zijn.
Vreemdelingenbewaring is geen doel
op zich, maar dient ter bevordering
van de feitelijke terugkeer. De
realisatie van de terugkeer vindt u in
de rapportage vreemdelingenketen.
Een opvallende trend is de stijging
van het aantal vrijwillig
terugkerenden. Bij hen is in het
algemeen geen sprake van
vreemdelingenbewaring.
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